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Landvik skole 

Referat FAU-møte 9-2022/23 
Tirsdag 13. juni 2023, kl. 19.00 – 20.30, personalrommet Landvik skole 

Møteleder: Gunnar Edvard Gundersen 

Neste møte: Onsdag 06. september 2023, kl. 19.00 – 20.30 

Til stede 

 1. trinn: Steinar Rettedal 

 2. trinn: Hege Hystad – Ole Botnen Eide  

 5. trinn: Stig Arve Husebø Abrahamsen – Gunnar Edvard Gundersen 

 6. trinn: Cecilie Svanberg – Dag Henning Johannessen 

 FAU-representanter 2023/24: Lisbeth Flaten, Sandra Bjerk, Gunnstein Hørte, Gurly 
Dokkedal 

 Skolens ledelse: Rektor Kjetil Glimsdal – fagleder Hilde Igland 

Forfall 

 1. trinn: Arild Høie Henriksen 

 3. trinn: Vigdis Kristine Hancock – Therese Rasmussen 

 4. trinn: Siri Tomine Eide – Hilde Andersen Sundhordvik 

 7. trinn: Anette G. Hodnebrug – Pål Thomassen 

Kopi til 

 Fagleder Einar Loland Råheim 
 

Saker 

 Referat fra forrige møte 

 Kort gjennomgang og godkjenning av referatet fra forrige møte. 

(https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i7724c3e7-c7d2-42ad-a9e7-

851e3aa35042/referart-fau-landvik-skole-10-05-23.pdf)   

 Referatet er godkjent. 

 17. mai 2023 

 Evaluering av arrangementet 

 Gunnar Edvard sender referatet fra komiteen. Tydelig i referatet: 

 Må ordnes med kiwikort. Skulle bruke sfos kiwikort, men det virket ikke. 

Må sjekkes opp i. Hilde sjekker dette. 

 Innspill fra FAU: 

 Mange bunader som blir ødelagt på trehjulsyklene. Flere som ønsker at 

denne aktiviteten utgår. 

 Mye kø på lekene 

 Det var mye brus man ikke fikk returnert, bør avtales at det kan returneres 

neste år. 

 Skolen fornøyd med at de fikk gå øvetog med Holviga skolekorps 

https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i7724c3e7-c7d2-42ad-a9e7-851e3aa35042/referart-fau-landvik-skole-10-05-23.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i7724c3e7-c7d2-42ad-a9e7-851e3aa35042/referart-fau-landvik-skole-10-05-23.pdf
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 En del som ble igjen inne i kafeen mens elevrådsleder holdt tale, men likevel 

mange som stod ute og hørte på. 

 Fint med iskiosk ute, men det var ikke så lett å se den, så mange oppdaget 

den ikke. Neste år kan f.eks. rektor gi beskjed om at den finnes. 

 Kiosken brukte pølsekokere, fungerte veldig greit. 

 Økonomisk resultat 

 Overskudd på 54 800. I fjor var overskuddet på ca. 80 000. Det var færre 

besøkende, muligens pga. langhelg. 

 Regnskap FAU skoleåret 2022/23 

 Foreløpig regnskap for FAU skoleåret 2022/23 

 Inntekter: 17. mai og åpen skole 

 Utgifter: Leirskole, avslutning 7. trinn, symaskiner.  

 Går ca. i null i år. FAU har god økonomi. 

 Skolen er takknemlig for at FAU bidrar til at skolen kan få til en del ekstra ting for 

Landvik skoles elever. 

 Oppgradering – uteområdet 

 FAUs ønske om å bruke midler på «ruvende» lekestativ i skolegården. Hvordan 

skal vi jobbe med dette videre? 

 Skolen kan ikke søke om midler, men FAU kan. 

 Torstein (lærer og elevrådskontaktlærer) kan være med i et samarbeid. 

 Trenger noen fra FAU om kan være med i dette arbeidet. Vi tar det opp 

igjen til høsten. 

 Neste skoleår 

 Førskoledagen er gjennomført onsdag 24. mai – erfaringer? 

 Foreldrene fikk skriftlig informasjon på innskrivningsdagen, fikk samme 

informasjonen igjen på førskoledagen. 

 Godt samarbeid med barnehagene og overgangsmøter. 

 Har fått to nye elever siden første skoledag. 

 Varighet 3 timer, har ikke fått tilbakemelding på dette, tror det er greit. 

 Skolen forsøker å dempe kjøpepress, bl.a. med at man ikke trenger å ha ny 

sekk til førskoledagen, og at man også kan kjøpe brukt. 

 Ca. 400 elever neste år. Noe nedgang. 

 Foreldrevalg gjennomført og klart for neste skoleår. 

 Dato for neste skoleårs første FAU-møte: 

Onsdag 06. september 2023, kl. 19.00 – 20.30. Foreldrekontaktene inviteres også 

til dette. Videre møtetidspunkt for 23/24 fastsettes i dette møtet. 

Faste punkter 

 Innspill fra klassene 

 Våtdrakter: Har vi kjøpt inn til lærerne også? Dersom de ikke har, og det er 

behov for det, bør det kjøpes til dem også. Hilde undersøker. 
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 Observert ruset/psykotisk mann utenfor skolen på 16. mai. Uheldig situasjon, 

tror ikke det var barn i nærheten, men det hadde ikke vært greit dersom barn 

hadde vært tilstede. Skolen informerer om at det er lenge siden de har fått 

varsel om slike ting nå Skolen har lav terskel for å ringe til politiet, og de 

rykker raskt ut.  

 Fra 5. trinn: Ønske om båser i dusjene. 

 Hilde informerer om at skolen leier Naturmurhallen, det er Imås som eier 

den. Hilde har kontaktet Imås. Umiddelbart har de ikke tenkt til å sette opp 

skillevegger, men jobber bevisst med garderobekultur for de lagene som 

dusjer. 

 Særlig for jentene så er kroppen i forandring tidlig, for noen allerede på 4. 

trinn. Elev har fortalt om ufine kommentarer, og at det ikke var noen lærer 

å si ifra til. 

Ønskelig å jobbe med kultur og holdninger fremfor å sette inn båser. 

Ønsker positivt kroppsfokus. Ved behov har noen egne avtaler vedr. 

dusjing. 

 Avslutningsfest 7. trinn. Nå blir festen dekket av FAU for elev + to voksne. Hva 

med de som har mer enn to voksne i familien? Årets komite har sagt nei til 

det. Vi drøfter problemstillingen, og kommer frem til at det holder med to 

voksne pr. elev. Dette er vanlig andre steder også. 

 Skryt til lærerne på 5. trinn som tok med seg elevene på overnattingstur. Slo 

veldig an. 

 Saker fra skolens ledelse 

 Skolens ledelse orienterer: 

 4 av lærerne som skal ha studiepermisjon kommende skoleår. 

 Einar Råheim skal ta skolelederutdanning. 

 Fortsetter med satsingsområder: trivsel/trygghet, leseglede, medarbeiderkultur 

(internt og mellom skole-hjem). 

 Får fra tid til annen forespørsel om å sende ut informasjon til foreldrene. 

Sender ut noe informasjon fra Imås og Holviga skolemusikkorps, ettersom det 

er tett samarbeid mellom disse, sender ellers som hovedregel ikke ut 

informasjon. Har nå fått forespørsel fra assisterende kommunalsjef om å 

sende ut informasjon om Tour of Norway. 

 FAU mener: det er bra at det ikke sendes ut for mye informasjon. 

Hverdagen er full, og det kan skape press om å bli med på mye som skjer. 

Dersom det kommer for mye informasjon fra skolen, vil viktig informasjon 

fra skolen kunne forsvinne i mengden. 

 Konklusjon: skolen sender ikke ut informasjon om Tour of Norway, og 

fortsetter samme praksis som man har i dag om å være restriktive med å 

videresende informasjon til foreldre om ting som ikke har med skole å 

gjøre. 

 Informerer om at skolen har tatt en avgjørelse vedr. pride. Deltar ikke på dette, 

men arrangerer regnbuefredag 25. august for å feire mangfold på alle måter: 

«blikk for den enkelte, rom for alle». Dette ble forankret i FAU i fjor, fortsetter 

med dette i år. FAU står fortsatt bak avgjørelsen. Foreldre kan selv engasjere 

seg i pride i den grad de selv ønsker. 
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 Bygda vår: opplever en veldig positivitet rundt om i bygda til dette. Veldig 

hyggelig. 

 Sykler til annerledesdager. Skolen har lagt til rette for dette både med 

oppbevaring av sykler på Solvang, samt innkjøp av noen sykler. Skolen er 

glad for samarbeidet med FAU og at man har FAUs støtte i at man kan 

fortsette med å legge opp til å ha slike ekskursjoner med bruk av sykler. 

 Skolens økonomi 

 Skolens ledelse orienterer om den økonomiske situasjonen ved skolen 

  Minus 491 000, venter på noen refusjoner, så det ser greit ut. Når elevtallet 

går ned, vil budsjettet fra 2024 synke. 

 Trafikksikkerhet 

 Den nye parkeringsplassen er merket. Det vil også komme kantstein som hindrer 

utkjøring fra merkede parkeringsplasser ut i «dropp-sonen». 

 Foreløpig ikke kjent når arbeidet ved Naturmurhallen starter. 

 Saker til/fra KFU 

 Stormøte til høsten, foreldrekontakter kommer også til å bli invitert. 

 Eventuelt 

 FAU kommer med sommerhilsen til lærerne. 

 Takk for nå til de som går ut av FAU 

 Skolen takker for godt samarbeid med FAU. 

 

 

 

Referent Hege Hystad 


